
Inntrykk etter spesialen i Kopparbo 12. juli. 

Dagen startet med sol fra klar himmel, og utstillingsplassen var helt super. 
Midt på dagen fikk vi dessverre en kraftig dusj fra himmelen, så både folk og dyr ble 
gjennomvåte, men vi gjennomførte som vi hundefolk pleier, uten å bry oss om det. Det var 
dessverre ikke så mange tilskuere igjen på slutten,men det er forståelig. 
 
Det ble en meget trivelig dag for meg, og jeg håper at alle utstillere følte at de fikk den 
oppmerksomhet de fortjener.  
 
Kvaliteten på hundene var jevnt over veldig bra. Det er alltid noe man kan ønske bedre, den 
perfekte hund, og menneske er antagelig ikke født enda! 
 
Det var endel unge hunder, og de har fremtiden foran seg, og en Riesen er jo sjeldent ferdig 
utviklet før den er nærmere 3-4 år.  
 
Tilgjengeligheten var veldig bra på alle, kun et par som måtte overtales litt først.  
 
Utfordringer vil det alltid være i avl, og hvis jeg skal nevne en ting, så må det være å jobbe 
for å forbedre harmoni mellom for- og bakbensvinkling. Dette er en utfordring de fleste 
raser har dessverre. Som oftest mangler individene vinkling i front, og ikke minst forbryst, 
mens de har mer enn nok vinkling bak. Dette gir uharmoniske bevegelser, og hundene 
bruker unødvendig mye energi på å forflytte seg. 
 
Men, det var absolutt hovedvekt av sunne og velproporsjonerte hunder på Kopparbo denne 
søndagen. 
 
Pelskvaliteten var varierende, men jeg hadde mange med meget god struktur. 
 
Jeg takker igjen for en meget trivelig dag sammen med dere, og ønsker dere lykke til med 
hundene fremover. 
 
 
Med vennlig hilsen 
Mette E. M. Tufte 


